

RINGKESAN

Masyarakat dunia nyanghareupan masalah perubahan iklim, dimana perubahan iklim bisa ningkatkeun suhu panas bumi. Pertambangan Cryptocurrency mangrupikeun salah sahiji masalah anu tiasa ningkatkeun émisi karbon sareng ngajantenkeun perubahan iklim langkung parah. Greenpeace salaku organisasi internasional anu kalibet dina ngaberdayakeun lingkungan anu héjo, ngarepkeun ieu kajadian ku ngalaksanakeun gerakan pikeun nyorong Pamaréntah Amérika Serikat ogé para pembuat kabijakan pikeun ngatur panggunaan énergi sareng ngantisipasi perubahan iklim.

Amérika Serikat salaku anggota pasatujuan Paris didorong ku Departemen Énergi Amérika Serikat, anu nungtut yén dina taun 2030 Amérika bakal prioritas ngirangan émisi karbon. Tapi dina kanyataanana, Amérika Serikat dina kasus pertambangan cryptocurrency teu acan katingal serius dina kaayaan kasus pamakéan énergi badag dina pertambangan crypto. Ieu mangrupikeun tugas Greenpeace salaku organisasi internasional pikeun nyorong kawijakan énergi di Amérika Serikat. Kalayan analisa politik héjo, urang tiasa ngartos kumaha Greenpeace nyorong kabijakan AS dina ngungkulan perubahan iklim. Panulis ngagunakeun analisis téori pulitik héjo, kawijakan énergi Amérika Sarikat, pulitik musyawarah, governance global dina analisa kampanye pulitik lingkungan greenpeace pikeun ajak AS dina masalah pertambangan cryptocurrency.

Beuki loba kawijakan geus diajukan ku Amérika Serikat ti analisa prosés mitigasi pikeun pertambangan crypto, ngurangan pamakéan énergi jeung saterusna. Sanajan kitu, kawijakan ieu merlukeun prosés panjang, sarta loba pihak anu kalibet dina overcoming perubahan iklim dina fenomena pertambangan cryptocurrency. Dina analisa panulis, pamaréntah AS sareng Greenpeace henteu mampuh dina masihan kateguhan ngeunaan masalah pertambangan crypto. Panulis nyarankeun perbaikan dina palaksanaan jurnal ngeunaan iklim jeung énergi implikasi crypto-aset di Amérika Serikat. Jeung ngawas pamakéan panels surya dina pamakéan énergi ramah lingkungan

Kata Kunci: *Mining crypto, Kebijakan Pemerintah, Greenpeace, Amerika Serikat, green politics*